
':ADA GMINY GASZOWICE 
:4-293 Gaszowice, ul. Rydultowska 2 

Protokół  Nr 21/2016 
z sesji Rady Gminy Gaszowice 

z dnia 30 maja 2016 r. 

Sesja odbyła się  w Ośrodku Kultury w Czernicy, przy ul. Wolności 39. W obradach 

uczestniczyło (na stan 15 radnych) — 15 radnych - (spóźnienie radny Piotr Górecki, radna 

Agnieszka Pytlik). 
Lista obecności — zał. do protokołu. 
Uczestniczyły również  osoby zaproszone jak w liście obecności — zał. do protokołu. 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności. 
Przewodniczący Rady o godzinie 15.30 otworzył  sesję  i powitał  wszystkich obecnych słowami: „Na 

podstawie art. 20 ust. 1 ustawy z dnia 8 marca 1990 roku o samorządzie gminnym otwieram Sesję  

Rady Gminy Gaszowice witam gości, witam radnych". Na podstawie listy obecności stwierdził, że 

na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 13 radnych, podkreślając tym samym, że obrady są  

prawomocne. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
Przewodniczący Rady poinformował, że porządek obrad radni otrzymali wraz z zawiadomieniem 

o sesji. Następnie przedstawił  porządek obrad, następującej treści: 

1. Otwarcie sesji i stwierdzenie jej prawomocności. 

2. Przedstawienie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 kwietnia 2016 r. 
4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

8. Informacja o projektach organizacyjnych szkół. 
9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 2015, 

informacji o stanie mienia komunalnego Gminy oraz udzielenie Wójtowi Gminy absolutorium; 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za rok 2015, 
- zapoznanie się  z wnioskiem wraz z opinią  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2015, 
- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Gaszowice, 
- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Gaszowice za 2015 rok, 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gaszowice za 2015 rok. 
10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Powiatowemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Rydułtowach i Wodzisławiu Śląskim z siedzibą  w Wodzisławiu Śląskim; 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu w roku 

2016; 
e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Czernica; 
f) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Gaszowice; 
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g) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Łuków Śląski; 
h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Piece; 
i) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Szczerbice; 
j) podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki 

letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część  roku za pomocą  środków komunikacji elektronicznej. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
13. Zamknięcie obrad. 

Przewodniczący Rady zwrócił  się  z zapytaniem, czy któryś  z uczestników sesji wnosi uwagi bądź  

propozycje zmian do przedstawionego porządku obrad. Do porządku obrad nie wniesiono uwag. 

Zawiadomienie o sesji wraz z porządkiem obrad stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

3. Przyjęcie protokołu z sesji z dnia 28 kwietnia 2016 r. 
Przewodniczący Rady poinformował, że protokół  radni otrzymali na podane adresy e-mail oraz był  

wyłożony do wglądu w Urzędzie Gminy w siedzibie Rady i radni mieli możliwość  zapoznania się  

z jego treścią. Protokół  czytali: Marek Masarczyk, Jerzy Kawulok, Mieczysław Szymik, Szymon 

Korbel, Ewa Biernacka, Krzysztof Lorek, Tadeusz Korecki, Barbara Watoła, Józef Szawerna, Rafał  
Zdziebczok, Piotr Górecki, Ilona Sklarek, Agnieszka Pytlik. Ponadto protokół  czytał  Pan Wójt. 

Kolejno Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 

protokołu. Nikt nie wniósł  uwag co do jego treści i jest zgodny z przebiegiem obrad. 

Po czym Przewodniczący Rady zwrócił  się  do Wiceprzewodniczącej Rady o odczytanie punktu 

dotyczącego interpelacji, wniosków, zapytań  z protokołu z sesji z dnia 28 kwietnia 2016 r. 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała punkt Interpelacje, wnioski, zapytania i odpowiedzi 

z protokołu, o którym mowa powyżej. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ktoś  z obecnych wnosi jakieś  uwagi do 

protokołu. Nikt nie wniósł  uwag, po czym Przewodniczący poddał  protokół  pod głosowanie. 

Protokół  przyjęto w głosowaniu: 
Głosowanie:  
- 13 — głosów „za", 
- O — głosów „przeciw", 
- O — głosów „wstrzymujących się". 
Przewodniczący Rady stwierdził, że protokół  został  przyjęty jednogłośnie. 

4. Sprawozdanie z prac Wójta realizowanych w okresie międzysesyjnym. 

Wójt przedstawił  informację  o podjętych działaniach w okresie międzysesyjnym tj. od 29 kwietnia 

2016 r. do 30 maja 2016 r. następującej treści: 
„1. 7 maja w OKiS Gaszowice odbył  się  Turniej SKATA o Puchar Wójta Gminy. 

2. 12 maja odbyło się  w Raciborzu spotkanie w sprawie budowy drogi Pszczyna-Racibórz. 

3. 14 maja w Czernicy uczestniczyłem w uroczystości odsłonięcia obeliska poświęconego pamięci 

Karola Łukoszka, legendarnego trenera kolarstwa, szkoleniowca LZS Czernica, który wychował  
wielu znakomitych kolarzy. W uroczystości wzięli udział  mieszkańcy, rodzina, a także jego dawni 

podopieczni, w tym Józef Gawliczek, zwycięzca Tour de Pologne w 1966 roku. 
4. 18 maja w Łukowie Śl. uczestniczyłem w gminnej akademii z okazji Dnia Strażaka. 
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5. 19 maja w Ośrodku Kultury w Czernicy uczestniczyłem w szkoleniu Lokalnej Grupy Działania 

Stowarzyszenia LYSKOR. 
6. 20 maja uczestniczyłem w uroczystych obchodach Dnia Strażaka w Rybniku. 

7. 24 maja odbyło się  kolejne spotkanie w sprawie budowy drogi Pszczyna-Racibórz. 

Wójt podał  do wiadomości, że Regionalna Dyrekcja Ochrony Środowiska wydała komunikat, że 

znowu opóźni się  wydanie decyzji środowiskowej, w sierpniu ma być  wydana przedmiotowa decyzja. 

Nadmienił, że prace nad projektem nabierają  tempa, w tym wzmożono prace geodetów. 

8. 26 maja uczestniczyłem w Czernicy w pikniku historycznym, zorganizowanym przez 

Stowarzyszenie Spichlerz. 
Podpisałem: 
1. 11 zarządzeń  w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2016. 

2. Zarządzenie w sprawie konsultacji projektu uchwały w sprawie warunków i trybu składania 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na 

których znajdują  się  domki letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele 

rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie przez część  roku za pomocą  środków 

komunikacji elektronicznej. 
3. Zarządzenie w sprawie zasad polityki rachunkowości. 

Kolejno Sekretarz Gminy z upoważnienia wójta przedstawiła informację  o przeprowadzanych 

przetargach w okresie międzysesyjnym następującej treści: „W dniu 13.05.2016 r. odbyło się  otwarcie 

ofert w postępowaniu o udzielenie zamówienia publicznego dla zadania pn. Budowa boiska 
wielofunkcyjnego przy Szkole Podstawowej w Czernicy. 
Złożono 11 ofert: 

14). Nazwa Wykonawcy Adres Wykonawcy Cena brutto GwaranctaGwarancja 

1 
Progress Sport 
Paweł  Słaba 

Szymanowice Dolne 3 
27-640 Klimontów 

624.965,45 zł  48 miesięcy 

2 K+D Budownictwo Sp. z o.o. 
ul. Głubczycka 21 

47-200 Kędzierzyn-Koźle 
704.470,85 zł  48 miesięcy 

3 PPHU Chec 
ul. Nałkowskiej 16D 

41-700 Ruda Śląska 
563.959,39 zł  48 miesięcy 

4 Dro-Mar M. DróZdZ 

ul. Radomska 138 

Makowiec 

26-640 Skaryszew 

648.825,00 zł  48 miesięcy 

5 Bell Sport G. Leszczyński 

ul. Hutnicza 4 

41-923 Bytom 592.261,26 zł  48 miesięcy 

6 Ada-Light Sp. z o.o. 
Budy Kozickie 56 

09-500 Gostynin 
540.750,93 zł  48 miesięcy 

7 PHU Gawlik P. Gawlik 
ul. Oświęcimska 27 

32-625 Skidziń  
573.123,69 zł  48 miesięcy 

8 Szczyrba S.C. 
ul. Wiejska 18 

44-362 Rogów 
446.250,32 zł  48 miesięcy 

9 
Rolnicza Spółdzielnia 

Produkcyjna 

ul. Majątkowa 42 

44-207 Rybnik 
573.641,25 zł  48 miesięcy 

10 
PHU Grumix K. Przepióra- 

Gruda 

Budzisław 35 

26-234 Słupia 
491.754,00 zł  48 miesięcy 

11 PPHU Ergobud W. Ruchała 
ul. Borowiec 15 

47-440 Nędza 
469.245,00 zł  48 miesięcy 
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Obecnie trwa ocena złożonych ofert, i w miesiącu czerwcu zostanie podana informacja o wyborze 

wykonawcy". 
Radny Szymon Korbel zapytał  czy kwoty przedstawione w ofertach mieszczą  się  w kwocie jaką  

gmina chce przeznaczyć  na realizację  zadania. Wójt odpowiedział, że wszystkie są  niższe od 

kosztorysu inwestorskiego, oraz od kwoty jaką  gmina może przeznaczyć  na sfinansowanie zadania. 

Następnie Przewodniczący Rady zwrócił  się  z pytaniem, czy ma ktoś  uwagi do przedstawionego 

sprawozdania. Nikt nie zabrał  głosu. 
Do informacji przestawionych w ramach sprawozdania z prac Wójta nie wniesiono uwag. 

5. Sprawozdanie z prac Komisji Rewizyjnej. 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej — Krzysztof Lorek poinformował, że posiedzenie komisji 

w okresie międzysesyjnym odbyło się  w dniu 23 maja 2016 r. a przedmiotem posiedzenia była analiza 

projektów uchwał  i pozostałych materiałów na sesję. Podał  do wiadomości, że Komisja nie wniosła 

uwag do materiałów i pozytywnie zaopiniowała przedstawione projekty uchwał. Nadmienił, że 

obecny na posiedzeniu Komisji Przewodniczący Rady w związku z przedstawionymi projektami 

uchwał  w zakresie zmian uchwał  Rady dotyczących przystąpienia do sporządzenia miejscowego 

planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice wszystkich sołectw poprosił  Kierownika 

Referatu Gospodarki Publicznej, Inwestycji i Zamówień  Publicznych o przygotowanie dokumentów 

przedstawiających różnice w granicach gminy i poszczególnych sołectw pomiędzy poprzednimi, 

a obecnymi planami sołectw. 
W związku z powyższą  informacją  Przewodniczący Rady podał  do wiadomości, że mapa dotycząca 

miejscowych planów zagospodarowania przestrzennego Gminy Gaszowice dla sołectw Czernica, 

Gaszowice, Łuków Śląski, Piece i Szczerbice w skali 1:5000 na której widoczne są  różnice pomiędzy 

granicami gminy i sołectw została wyłożona do wglądu, ponadto jeśli ktoś  z radnych jest 

zainteresowany dokumentem w formie elektronicznej to może taki przekazać. 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 

w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

6. Sprawozdanie z prac Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych 

i Młodzieży. 
Przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Sportu, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Młodzieży — Jerzy 

Kawulok poinformował, że posiedzenie Komisji obyło się  w dniu 23.05.2016 r., w posiedzeniu 

uczestniczyli wszyscy członkowie komisji. Następnie przestawił  sprawozdanie w zakresie 

poszczególnych tematów posiedzenia następującej treści: 
" 1. Spotkanie z dyrektorami placówek oświatowych. - Obecni dyrektorzy odpowiadali na zadawane 

pytania z zakresu funkcjonowania poszczególnych placówek, ilości uczniów do klas pierwszych oraz 

etatów dla pedagogów. W dyskusji stwierdzono, iż  placówki oświatowe dobrze realizują  swoje 

zadania. 
2. Plan wypoczynku letniego dla dzieci i młodzieży z terenu gminy. 

Omówiono informację  szkół  podstawowych i gimnazjum na temat planów organizacji wypoczynku 

letniego. Półkolonie odbędą  się  we wszystkich placówkach, zostaną  zorganizowane ze środków 

finansowych z budżetu gminy, odpłatności uczniów oraz pomocy sponsorów. Nieodpłatną  opiekę  nad 

uczniami sprawować  będą  jak co roku nauczyciele macierzystych szkół. 
Komisja z uznaniem przyjęła informację  o corocznej organizacji letniego wypoczynku, który cieszy 

się  dużym zainteresowaniem we wszystkich placówkach oświatowych i tak samo jak w latach 

ubiegłych młodzież  będzie miała okazję  atrakcyjnie spędzić  czas. Uznała również, że półkolonie 

w SP Czernica i Zespole Szkolno-Przedszkolnym w Szczerbicach są  ciekawsze i bardziej 

urozmaicone dzięki pozyskaniu dodatkowych środków od sponsorów, radnych i rad sołeckich. 

3. Komisja przenalizowała informację  o projektach organizacyjnych szkół  i przedszkoli na rok 

2016/2017 w ramach której wyjaśnień  udzielał  Kierownik GZOSiP. Komisja nie wniosła 

uwag w tym temacie. 
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4. Absolutorium dla Wójta. - Komisja pozytywnie ustosunkowała się  do wykonania budżetu za 

rok 2015 i jest za udzieleniem absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2015. 

5. W ramach materiałów na sesję  Komisja przeanalizowała wszystkie projekty uchwał  do 

których nie wniesiono uwag i zaopiniowano je pozytywnie". 
Przewodniczący Komisji podał  również  do wiadomości, że w związku ze zmianami w budżecie Wójt 

zaprezentował  szczegółowe informacje w zakresie wydatków wraz z ich przeznaczeniem, które 

przedstawiają  się  następująco: 
„- środki w wysokości 40 000,00 zł  zostaną  przekazane powiatowi wodzisławskiemu 

z przeznaczeniem na realizację  remontu budynku użyteczności publicznej, polegającego na wymianie 

okien, ponadto powiat wodzisławski wyremontuje dach na tym obiekcie. 

- 10 000, 00 zł  - kwota ta zostanie przekazana w formie dotacji Powiatowemu Publicznemu 

Zakładowi Opieki Zdrowotnej w Rydułtowach i Wodzisławiu Śląskim z przeznaczeniem na 

dofinansowanie zakupu samochodów sanitarnych dla zespołów ratownictwa medycznego. 

- 220 000,00 zł  - środki w tej wysokości zostaną  przeznaczone na zakup samochodu dla jednostki 

OSP Szczerbice. Wójt dodał, że w tym roku będzie zakupione auto, a w przyszłym roku karosacja, 

na co zostaną  przekazane kolejne środki w przyszłorocznym budżecie. 

Dotacje dla instytucji kultury: Ośrodek Kultury i Sportu w Gaszowicach - 50 000,00 zł, Ośrodek 

Kultury w Czernicy - 75 000,00 zł. Pan Wójt nadmienił, że na posiedzeniu Komisji Oświaty 

w poprzednim miesiącu przedstawiciele organizacji i grup nieformalnych przedstawili swoje 

potrzeby w związku z czym w ramach powyższych dotacji zostaną  przekazane środki na ten cel (Chór 

Bel Canto - 1 000,00 zł, Koła Gospodyń  Wiejskich -12 500,00 zł). Ponadto w ramach dotacji dla 

Ośrodka Kultury i Sportu w Gaszowicach planuje się  stworzyć  tzw. Strefę  Cardio, by poszerzyć  ofertę  

dla lokalnej społeczności, natomiast w Ośrodku Kultury w Czernicy dotacja zgodnie z pismem 

zarządcy zostanie przeznaczona m.in. na zapłatę  zaległego podatku od nieruchomości oraz na remont 

tj. wzmocnienie stropu w tym obiekcie, a także poprawę  elewacji bocznej ściany budynku 

gospodarczego na terenie ośrodka kultury w Czernicy 

- 40 000,00 zł  z przeznaczeniem dla przedszkoli tytułem uczęszczania dzieci z terenu gminy 

Gaszowice do placówek oświatowych innych miast i gmin; 

- 60 000,00 zł  w dziale Administracja publiczna planuje się  przeznaczyć  na remont pomieszczeń  

w budynku Urzędu Gminy z przeznaczeniem na stworzenie kancelarii w pomieszczeniach przy 

wejściu do budynku Urzędu Gminy na parterze, gdzie obecnie znajduje się  Ośrodek Pomocy 

Społecznej oraz na wyremontowanie pomieszczeń  w budynku wynajmowanym od powiatu 

wodzisławskiego dla potrzeb Ośrodka Pomocy Społecznej; 

- 20 000,00 zł  planuje się  przeznaczyć  na obiekty sportowe w gminie: Szczerbice - 10 000,00 zł  na 

zakup nowych budek (wiat) dla zawodników gospodarzy i gości, natomiast po 5 000,00 zł  dla 

Gaszowic (obiekty Piece, Łuków) oraz dla Czernicy. Członkowie komisji nie wnieśli uwag do 

wydatków budżetowych szeroko przedstawionych przez Pana Wójta". 

Następnie Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącego Komisji 

w zakresie przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

7. Sprawozdanie z prac Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów. 

Przewodnicząca Komisji Rozwoju Gospodarczego, Ochrony Środowiska i Finansów — Ewa 

Biernacka poinformowała, że posiedzenie Komisji odbyło się  w dniu 23 maja 2016 r. 

Tematyką  posiedzenia było: 
1. Wykonanie budżetu Gminy za rok 2015. Absolutorium dla Wójta Gminy Gaszowice za rok 2015. 

2. Funkcjonowanie komunikacji w Gminie Gaszowice. 
3. Bieżąca analiza uchwał  i rozpatrywanie spraw. 
Przewodnicząca Komisji poinformowała, że Komisja pozytywnie zaopiniowała wykonanie budżetu 

i jednogłośnie opowiedziała się  za udzieleniem absolutorium dla Wójta. Podała również  do 

wiadomości, że funkcjonująca komunikacja w naszej gminie zaspokaja potrzeby mieszkańców, brak 
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jest zgłoszeń  mieszkańców o potrzebie zmian w kursach autobusów. Ponadto na posiedzeniu komisji 

szczegółowo zostały przedstawione projekty uchwał, które zaopiniowano pozytywnie. 

Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  ma pytania do Przewodniczącej Komisji w zakresie 

przedstawionego sprawozdania z prac komisji. Nikt nie zabrał  głosu i nie wniesiono uwag. 

Protokół  z posiedzenia komisji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

8. Informacja o projektach organizacyjnych szkół. 
Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy otrzymali informacje w tym zakresie wraz 

z materiałami na sesję. Jak wynika z przedstawionych protokołów z posiedzeń  komisji temat był  

omawiany podczas posiedzeń  komisji, do którego uwag nie wniesiono. 

Następnie Przewodniczący zapytał, czy któryś  z radnych ma pytania w zakresie tego tematu. Nikt nie 

miał  pytań. 

o godzinie 16.07 przybył  radny Piotr Górecki, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, że 

na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 14 radnych. 

9. Rozpatrzenie sprawozdania finansowego, sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za rok 

2015, informacji o stanie mienia komunalnego Gminy oraz udzielenie Wójtowi Gminy 
absolutorium. 
Przewodniczący Rady nadmienił, że wszyscy radni zapoznali się  z sprawozdaniem z wykonania 

budżetu gminy, sprawozdaniem rocznym z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji 

kultury oraz informacją  o stanie mienia gminy za 2015 rok. Ponadto dokumenty omówione zostały 

podczas bieżących posiedzeń  komisji oraz w miesiącu poprzednim. Zarówno Komisja Oświaty, 

Kultury, Sportu, Spraw Socjalnych, Zdrowia i Młodzieży oraz Komisja Rozwoju Gospodarczego, 

Ochrony Środowiska i Finansów po wyczerpującym przedstawieniu dokumentów podczas posiedzeń  

pozytywnie zaopiniowały wykonanie budżetu za rok 2015. Kolejno Przewodniczący podał  do 

wiadomości, że Komisja Rewizyjna badając przedstawione dokumenty pozytywnie oceniła 

wykonanie budżetu i wnioskowała do Rady o udzielenie absolutorium dla Wójta z tytułu wykonania 

budżetu za rok 2015. Pismem z dnia 29 kwietnia br. wniosek Komisji Rewizyjnej w sprawie 

absolutorium został  przekazany do Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach celem jego 

zaopiniowania. 
Następnie zwrócił  się  do pani Skarbnik o krótkie podsumowanie wszystkich materiałów. 

Skarbnik Gminy Ewa Grabowska poinformowała, że na sprawozdanie finansowe Gminy 

Gaszowice składa się  bilans z wykonania budżetu gminy, łączny bilans jednostek budżetowych, na 

który składają  się  aktywa i pasywa oraz łączny rachunek zysków i strat jednostki a także łączne 

zestawienie zmian w funduszu jednostki. 
Kolejno Pani Skarbnik przypomniała, że budżet gminy na rok 2015 został  uchwalony uchwałą  
Nr OG-BR.0007.4.19.2014 z dnia 29 grudnia 2014 roku i po stronie dochodów zamykał  się  kwotą  

24.496.754,27 zł., zaś  po stronie po stronie wydatków kwotą  24.055.518,97 zł. W oparciu o dokonane 

zmiany w planie wydatków i dochodów na dzień  31.12.2015 roku budżet zamknął  się  kwotą  w planie 

po stronie dochodów 25.390.720,23 zł, zaś  po stronie wydatków 26.079.908,49 zł. Dochody gminy 

za 2015 rok wykonano w wysokości 25.195.889,85 zł, co stanowi 99,2 % wykonania planu 

dochodów. Wydatki gminy za rok 2015 wykonano w wysokości 24.778.539,39 zł  co stanowi 95,0 % 

wykonania planu wydatków. Pani Skarbnik poinformowała również, że wynik finansowy budżetu za 

2015 rok wynosi 417.350,46 zł. Łączna kwota zobowiązań  z tytułu zaciągniętych kredytów 

i pożyczek na dzień  31.12.2015 r. wyniosła 3.178.528,58 zł, z tego pożyczki 44.162,36 zł  i kredyty 

3.134.366,22 zł. Podsumowując stwierdziła, że wszystkie zmiany zarówno w wydatkach i dochodach 

jakie zostały powzięte na przestrzeni roku zostały zrealizowane i wykonane, co potwierdzone zostało 

również  opiniami. 
Skarbnik Gminy dodała, że wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Pan Wójt przedłożył  

Radzie informację  o stanie mienia komunalnego, z którą  Rada Gminy w trakcie sesji absolutoryjnej 

zapoznaje się, ale jej nie zatwierdza. W informacji tej przedstawiono stan mienia w jednostkach 

budżetowych gminy na 31 grudnia 2015 roku, dane o nieruchomościach i ruchomościach oraz 
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prawach majątkowych. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy są  pytania do przedstawionych sprawozdań? Pytań  nie było. 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o sprawozdaniu z wykonania 

budżetu gminy za rok 2015 
Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę  III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach Nr 4200/111/83/2016 z dnia 18 kwietnia 2016 roku w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Gaszowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok. Opinia jest 

pozytywna i stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy ktoś  z radnych ma jakieś  pytania w zakresie przedstawione opinii. 

Nikt nie zabrał  głosu w tym temacie. 

- zapoznanie się  z wnioskiem wraz z opinią  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice w sprawie 

udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy za rok 2015, 
Przewodniczący Komisji Rewizyjnej przedstawił  treść  wniosku o udzielenie absolutorium wraz 

z opinią  Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice o wykonaniu budżetu Gminy Gaszowice za 

rok 2015. Członkowie komisji na podstawie analizy sprawozdania z wykonania budżetu Gminy za 

rok 2015, po zapoznaniu się  z Uchwałą  III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 

w Katowicach Nr 4200/111/83/2016 z dnia 18 kwietnia 2016 roku w sprawie opinii o przedłożonym 

przez Wójta Gminy Gaszowice sprawozdaniu z wykonania budżetu za 2015 rok, analizy 

sprawozdania finansowego, informacji o stanie mienia jednostki samorządu terytorialnego, 

sprawozdania z wykonania rocznego planu finansowego instytucji kultury za rok 2015, pozytywnie 

zaopiniowali wykonanie budżetu Gminy za 2015 rok wnioskując o udzielenie Wójtowi Gminy 

Gaszowice absolutorium. Wniosek wraz z opinią  przyjęto w głosowaniu jawnym, w którym 

brało udział  4 członków Komisji Rewizyjnej przy 100% składzie, następującym stosunkiem 

głosów: 4 głosy za udzieleniem absolutorium. Wniosek stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- odczytanie opinii Regionalnej Izby Obrachunkowej w Katowicach o wniosku Komisji Rewizyjnej 

Rady Gminy Gaszowice, 
Skarbnik Gminy odczytała Uchwałę  III Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Katowicach Nr 4200/111/103/2016 z dnia 9 maja 2016 roku w sprawie zaopiniowania wniosku 
Komisji Rewizyjnej Rady Gminy Gaszowice. Opinia jest pozytywna i stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 
Przewodniczący Rady zapytał  czy ktoś  z radnych ma jakieś  pytania w zakresie przedstawionej opinii. 

Nikt nie zabrał  głosu w tym temacie. 

Następnie Przewodniczący Rady otworzył  dyskusje — zwracając się  do Radnych czy mają  jakieś  

pytania do powyższych dokumentów lub czy chcą  zabrać  głos w sprawie wykonania budżetu za rok 

ubiegły. Nikt nie zabrał  głosu w tym temacie, w związku z brakiem pytań  zamknął  dyskusję. 

Kolejno przystąpiono do głosowań  nad przyjęciem projektów uchwał  w sprawie zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu Gminy Gaszowice za 2015 

rok oraz udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gaszowice za 2015 rok. 

- podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem 

z wykonania budżetu Gminy Gaszowice za 2015 rok, 
Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 - głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.21.112.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego wraz ze sprawozdaniem z wykonania budżetu 

Gminy Gaszowice za 2015 rok - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

- podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gaszowice za 2015 rok. 

Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy odczytała projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu 

uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.21.113.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie udzielenia absolutorium Wójtowi Gminy Gaszowice za 2015 rok - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Przewodniczący Rady pogratulował  Wójtowi. Następnie głos zabrał  Wójt i podziękował  Radzie za 

jednogłośne udzielenie absolutorium, skierował  również  podziękowania i wyrazy uznania w stronę  

Pani Skarbnik za bardzo dobrą  współpracę. 

10. Rozpatrzenie projektów uchwał  i ich podjęcie: 

a) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.21.114.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 

w sprawie zmiany uchwały budżetowej na rok 2016 - stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

b) podjęcie uchwały w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata 

następne; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Skarbnik Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

O — głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 
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UCHWALA NR OG-BR0007.21.115.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej na rok 2016 i na lata następne - stanowi załącznik 

do niniejszego protokołu. 

c) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia dotacji Powiatowemu Publicznemu Zakładowi Opieki 

Zdrowotnej w Rydułtowach i Wodzisławiu Śląskim z siedzibą  w Wodzisławiu Śląskim; 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.21.116.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie udzielenia dotacji Powiatowemu Publicznemu Zakładowi Opieki Zdrowotnej 

w Rydułtowach i Wodzisławiu Śląskim z siedzibą  w Wodzisławiu Śląskim - stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu. 

d) podjęcie uchwały w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu w roku 

2016; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.21.117.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie udzielenia pomocy finansowej Powiatowi Wodzisławskiemu w roku 2016 - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

e) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Czernica; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
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O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.21.118.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 

w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo Czernica - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

f) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Gaszowice; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  

z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
14 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.21.119.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo Gaszowice - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

O godzinie 16.30 przybyła radna Agnieszka Pytlik, w związku z tym Przewodniczący Rady stwierdził, 

że na ogólną  liczbę  15 radnych obecnych jest 15 radnych. 

g) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Łuków Śląski; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  

z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
O — głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.21.120.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo Łuków Śląski - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
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h) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia 

do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Piece; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.21.121.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo Piece - stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

i) podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do 

sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo 

Szczerbice; 
Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, 

Wiceprzewodnicząca Rady odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  
z radnych wnosi uwagi do przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono 

uwag. 
Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 

Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR OG-BR0007.21.122.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie zmiany uchwały Rady Gminy Gaszowice dotyczącej przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego gminy Gaszowice - sołectwo Szczerbice - 

stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

j) podjęcie uchwały w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki 

letniskowe, lub innych nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, 

wykorzystywanych jedynie przez część  roku za pomocą  środków komunikacji elektronicznej. 

Przewodniczący Rady poinformował, że projekt uchwały omawiany był  na posiedzeniach komisji, 

do którego uwag nie wniesiono. Po udzieleniu głosu przez Przewodniczącego Rady, Sekretarz Gminy 

odczytała projekt uchwały. Przewodniczący Rady zapytał, czy któryś  z radnych wnosi uwagi do 

przedstawionego projektu uchwały. Do projektu uchwały nie wniesiono uwag. 

Przewodniczący Rady poddał  projekt uchwały pod głosowanie. 

Głosowanie:  
15 — głosów „za", 

— głosów „przeciw", 
— głosów „wstrzymujących się". 
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Przewodniczący Rady stwierdził, że uchwała została podjęta jednogłośnie. 

UCHWAŁA NR 0G-BR.0007.21.123.2016 RADY GMINY GASZOWICE z dnia 30 maja 2016 r. 
w sprawie warunków i trybu składania deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi dla nieruchomości, na których znajdują  się  domki letniskowe, lub innych 

nieruchomości wykorzystywanych na cele rekreacyjno-wypoczynkowe, wykorzystywanych jedynie 

przez część  roku za pomocą  środków komunikacji elektronicznej. - stanowi załącznik do niniejszego 

protokołu. 

11. Wolne wnioski i informacje. 
Przewodniczący Rady przekazał  następujące sprawy: 

- kolejna sesja odbędzie się  w dniu 30.06.2016 r. o godz. 16.00 w sali Ośrodka Kultury i Sportu 

w Gaszowicach 
- do końca kwietnia wszyscy radni złożyli oświadczenia majątkowe, które zostały zweryfikowane 

i przekazane do Naczelnika Urzędu Skarbowego w Rybniku w dniu 10 maja 2016 r., ponadto kopie 

oświadczeń  zostały przekazane do Wójta celem zamieszczania na stronie internetowej Urzędu Gminy 

w Biuletynie Informacji Publicznej. Odczytał  również  treść  notatki z przeglądu oświadczeń  

majątkowych radnych Gminy Gaszowice. 
- pocztą  e-mail zostały przekazane uchwały popierające działania mające na celu utworzenie 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii. 
- została przekazana informacja zarządcy Ośrodka Kultury w Czernicy, dotycząca wykazanych 

zaległości z tytułu podatku od nieruchomości co było przedstawione podczas posiedzeń  komisji. 

- wpłynęły życzenia z okazji Dnia Samorządu Terytorialnego od Prezesa Zarządu Antoniego 

Mainczyk Przedsiębiorstwa Spedycyjno — Transportowego Transgór s.a. oraz Posła na Sejm 

Rzeczypospolitej Polskiej — Krzysztofa Gadowskiego 
Wszelka korespondencja jest do wglądu w UG w siedzibie Rady 

Radny Jerzy Kawulok w związku z tym, że na terenie naszej gminy mieszkają  emeryci górniczy 

przekazał  informację, że w dniu 9 czerwca 2016 r. w Sejmie odbędzie się  pierwsze czytanie projektu 

nowelizacji ustawy o funkcjonowaniu górnictwa, którego przepisy zakładają  wypłatę  deputatu dla 

emerytów górniczych z budżetu państwa. 

Radny Szymon Korbel podał  do wiadomości, że podczas pełnionego dyżuru radnego w dniu 

12 maja 2016 r. mieszkaniec Gaszowic Pan Zenon Ryborz zwrócił  się  z prośbą  a zarazem pytaniem 

czy Rada Gminy może pomóc w zorganizowaniu festynu charytatywnego i zbiórki dla chorego 

dziecka. W związku z tym podczas rozmowy z Panem Ryborzem przekazana została informacja 

w zakresie nawiązania współpracy z stowarzyszeniami w celu przeprowadzenia zbiórki publicznej —

finansowej na cel charytatywny, gdyż  sprawa ta nie dotyczy kompetencji Rady Gminy. Podane 

zostały dane kontaktowe do Prezesa Stowarzyszenia Sumina, które jest organizacją  pożytku 

publicznego i zgodnie z działalnością  statutową  może zorganizować  i przeprowadzić  tego typu akcję. 

Wywiązała się  dyskusja w tym temacie podczas której stwierdzono, iż  radni też  zbiorą  pieniążki 

z przeznaczeniem dla ratowania małej Julki. Podsumowując temat Pani Sekretarz dodała, że jest 

organizowanych wiele imprez, festynów na terenie naszej gminy i nie tylko, podczas których 

wolontariusze będą  zbierać  środki na pokrycie kosztów leczenia i późniejszej rehabilitacji 

dziewczynki, podała również  informację, że osoby, które chcą  wesprzeć  Julkę  mogą  również  

dokonywać  wpłat na rachunek bankowy Stowarzyszenia Sumina. 

Radna Agnieszka Pytlik podała do wiadomości, iż  ośrodek kultury w Czernicy przystąpił  do 

Stowarzyszenia Samorządowych Instytucji Kultury, w związku z czym podyktowane jest jej 

spóźnienie na obrady ze względu na udział  w konferencji w Bolkowie na temat formuł  zarządzania 

instytucjami kultury. 
Ponadto radna Agnieszka Pytlik podziękowała za udział  w III Czernickim Biegu Ulicznym, oraz za 

ufundowanie pucharów, nagród dla biegaczy. 
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Wójt podał  informację, że w dniu 25 maja 2016 r. wspólnie ze swoim zastępcą, prezesem Gminnego 

Związku Ochotniczych Straży Pożarnych RP oraz z członkami OSP Szczerbice w miejscowości pod 

Zakopanem oglądali typ samochodu, jaki planuje się  zakupić  dla potrzeb Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Szczerbicach. 

Sołtys sołectwa Szczerbice Mieczysław Szymik skierował  zaproszenie na Turniej sołectw, który 

odbędzie się  w dniu 16 lipca br. na boisku sportowym w Szczerbicach. Podczas tego wydarzenia 

zostanie wykonana rzeźba z drewna, która przekazana zostanie na licytacje, a zebrana kwota zostanie 

przekazana jako pomoc dla małej Julki. 

Sekretarz Gminy Sabina Mańczyk podała do wiadomości, że w związku z podjętą  przez Radę  

Gminy w poprzednim miesiącu uchwałą  popierającą  działania mające na celu utworzenie 

niezależnego Śląskiego Instytutu Onkologii do Urzędu Gminy wpłynęła korespondencja m.in. 

Ministra Zdrowia, w której szeroko został),  przedstawione wyjaśnienia dotyczące funkcjonowania 

Centrum Onkologii — Instytutu im. Marii Skłodowskiej Curie oraz informacje o podejmowanych 

w 2015 r. działaniach zmierzających do wyłączenia z Centrum Onkologii Oddziału w Gliwicach 

w celu utworzenia Śląskiego Instytutu Onkologii, jednak nie został  opracowany oficjalny dokument 

w tym zakresie. Ponadto prace zmierzające do podziału Centrum Onkologii — Instytutu im. Marii 

Skłodowskiej-Curie nie zostały ponownie wszczęte. Nadmieniła, że jeśli ktoś  z radnych jest 

zainteresowany tym tematem to pismo jest do wglądu w Urzędzie Gminy. 

Ponadto Pani Sekretarz przedstawiła korespondencję  wojewody dotyczącą  pomocy w repatriacji, 

informując, że wzorem lat poprzednich zostanie udzielona odpowiedź, że nasza gmina ze względu na 

brak warunków lokalowych nie może zapewnić  pobytu i pracy jakiejkolwiek rodzinie ze Wschodu. 

Rada nie wniosła uwag do przedstawionej informacji. Kolejno Wójt dodał, że uczestniczył  
w konferencji na temat repatriacji, podczas której wojewoda zachęcał  włodarzy gmin do aktywnego 

włączenia się  w proces repatriacji i przyjęcia repatriantów — Polaków którzy pozostali na Wschodzie, 

gdyż  gminy mają  możliwość  otrzymania pomocy finansowej z budżetu państwa na zapewnienie 

warunków do osiedlenia się  dla repatriantów. Środki mogą  być  wykorzystane między innymi na 

remonty, ale też  na zakup mieszkania przez Gminę, jak również  na adaptację  lokali na cele 

mieszkalne. 

12. Interpelacje i zapytania oraz odpowiedzi. 
1. Radny Szymon Korbel poruszył  sprawę  dotacji w zakresie przeznaczenia dodatkowych środków 

na kulturę  fizyczną  i sport zwracając się  do wójta, by mieć  na uwadze również  obiekt jakim jest 

boisko sportowe w Łukowie Śląskim, gdyż  odbywa się  tam wiele rozgrywek, sugerując aby po 

rozstrzygnięciu przetargu na budowę  boiska wielofunkcyjnego przy szkole podstawowej w Czernicy 

przeznaczyć  środki na wykonanie prac na boisku sportowym w Łukowie Śląskim. Wójt powiedział, 

że dotacje został),  podzielone na kluby sportowe, a nie na każdy obiekt sportowy w gminie i jest 

świadom, iż  Klub z Gaszowic zarządza dwoma obiektami co wiąże się  z wyższymi kosztami 

utrzymania. 

Ponadto radny Korbel zapytał  wójta kto zakupi auto pożarnicze dla Ochotniczej Straży Pożarnej 

w Szczerbicach — gmina czy jednostka OSP. Wójt poinformował, że temat ten zostanie 

przeanalizowany, póki co są  zabezpieczone środki na ten cel w budżecie gminy. 

13. Zamknięcie obrad. 
Przewodniczący Rady po wyczerpaniu porządku obrad skierował  zaproszenie na recital z okazji 

Dnia Samorządowca, który odbędzie się  zaraz po sesji w wykonaniu Kariny Abrahamczyk-Zator przy 

akompaniamencie Jarosława Hanika, po czym o godz. 17.05 zamknął  sesję  Rady Gminy Gaszowice. 

Protokołowała: 
/-/ Anna Zimny PRZEWODNI 	RADY 

13 mgr Marek asarc 
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